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vēlētāja – Paldies, ka precizējāt, ka jau

Paldies, ka precizējāt, ka jaunais centrs ir izveidots apvienojot divas iestādes, tas jau
liekas loģiskāk, tomēr jānorāda, ka preses relīzēs šādas informācijas nebija, tāpēc es to
nekādi speciāli neinteresējoties nevarēju zināt.
Kā arī neatbildējāt uz jautājumu, kāda unikāla funkcija nāk klāt jau iepriekš esošajām
funkcijām ar Baltic Inn pievienošanu šim centram? Un, ja reiz minējāt, ka lai attīstītu tur
Mūzikas un Mākslas skolu nepieciešams miljons, tad cik jau izlietots un cik plānots vēl
ieguldīt Baltic Inn atajunošanā līdz tādai formai kā nepieciešams Sporta un ģimeņu centra
vajadzībām?
Paldies!


